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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért hiányoztak fontos vizsgálatok az orosz COVID-
vakcina behozatali és alkalmazási engedélyének a kiadásakor?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mi volt az oka annak hogy a „Sputnik-V” elnevezésű orosz COVID-vakcina behozatali és 
alkalmazási engedélyének kiadásakor nem állt rendelkezésre az azonosság-, a hatóanyag tartalom-, 
a reziduális élő adenovírus sejttenyészeten- és az abnormális toxicitás vizsgálatának eredménye? 
(Az elsőként beérkezett 6000 mintát nem vizsgálták.)

Arra kérem miniszter urat, hogy a kérdésemre válaszoljon, ne pedig a politikai tevékenységemről 
mondjon véleményt a válaszában.

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2021. február 9.
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